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”Jag heter Emma Karlsson, jag bor på familjegården som är lokaliserad i Vara, jag har vuxit upp 

med en hästras som är ganska unik både historiskt sätt och användningen i det moderna 

samhället, på grund av detta så har vi i familjen alltid arbetat med frågor inom hållbar 

hästhållning. Vilken i sin tur har gjort att frågor såsom hållbar hästhållning och hållbar 

hästsport är väldigt viktigt för mig!  

Mina framtidsdrömmar har så klart sina rötter i min värdesättning, att bruka och arbeta med 

hästar på ett hållbart sätt. Då jag gärna skulle vilja se att jag inom en snar framtid är utbildad 

veterinär. Eller att jobba inom hästnäringen men något liknande där jag kan vända mitt 

intresse för min ras Lipizzaner utåt, samt att bjuda in nya som gamla hästintresserade för att 

lära sig mer om hur just vår ras fungerar och hur man har och hur man jobbar med den! 

Efter att ha gått HUL grund känner jag att jag har en bra grund både för att engagera mig mer i 

avelsorganisation, och att kunna fortsätta utbilda mig med Stora HUL som börjar nu till våren. 

Efter stora HUL så hoppas jag besitta den kunskap som kommer underlätta för mig för att få 

vara med och påverka mer i avelsorganisation. Men jag ser framför allt fram emot att få nya 

kontakter samt ett större kontaktnät med lika brinnande engagemang för hästen som jag 

har.” 

 


